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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hány hektárt tesz ki a külföldiek által hazánkban bérelt földek összterülete? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon a földbérlők között számos külföldi állampolgárságú befektető is található .
Amennyiben a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium bevezeti az SPS-rendszer t
— már amennyiben az Alkotmánybíróság nem min ősíti azt alkotmányellenesnek — a
földtulajdon és a földért járó támogatás elválik egymástól . Ennek következtében azon földek
után, amelyek a bázisidőpontban külföldi bérlők kezében voltak, a földalapú támogatásokat a
magyar földtulajdonosok helyett a külföldi földbérl ők kapják kézhez .

Kérdezem tehát Miniszter urat :

A támogatás alapját képz ő bázisidőpontban hány hektárt tett ki a külföldiek által
hazánkban bérelt földek összterülete ?
Nem tartja-e aggályosnak Miniszter úr azt, hogy amennyiben az SPS-rendszer
bevezetésre kerül, akkor a magyar földtulajdonosok helyett a külföldi bérl ők kapják
meg a földalapú támogatásokat?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . július 17 .

Kékkői oltán
országgyűlési képviselő
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